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Kateřina Rybka Skřivanová 

V naší hvězdné rubrice pokračujeme rozho-

vorem s člunařem družiny Žraloků – Rybkou. 

Rybka přišla do oddílu v květnu 2007, kromě 
uzlování si oblíbila v poslední době i jízdu na 
kajaku a eskymácký obrat. 

Ahoj Rybko, jak zvládáš zimní sezónu, to takzvaný čekání na jaro, kdy se zase 
vyjede na řeky? 

Tohle čekání využívám k lyžování, letos je i dost sněhu a v bazénu k trénování 
eskymáckého obratu. 

No a jak se Ti to daří? 

Celkem dobře, když se nespěchá, tak už jich udělám docela dost. Musím ještě 
potrénovat, ráda bych se zúčastnila krajského mistrovství v eskymáckých obratech. 

Začalo se Ti líbit na kajaku. Co je lepší kajak nebo kánoe? 

Každý má svoje. Na kánoi si pokecáš s kámošem a na kajaku je to jenom na tobě. 
Když uděláš na kajaku chybu, tak si za to můžeš sám – pokud teda nestojí Čert blbě 
pod jezem. 

Tak a co oddíl? Jak se daří u vás u Žraloků? 

Myslím, že dobře. S Rosňou jsme letos už posílený a tak u Žraloků nejsme samy. 
Holky se drží dobře a Řízka je třeba někdy popohnat. Ale jsme dobrá parta a tak se 

mi to líbí. 

A poslední otázka – na jakou vodu se 

letos těšíš? 

V květnu na Malši – tam jsem ještě 
nebyla. I na ostatní pohodový vody 
s Pidilidma, kde je pěkná legrace. Taky 
se těším na tábor, kde budeme pěkně 
celý oddíl pohromadě. 

Tak díky a ahoj.   

S Rybkou rozmlouval Žabák 


